

Welcome aboard the legendary Centurion!



欢迎登上传奇百夫长号载客豪华轮船!

The luxurious passenger vessel whose unique properties allow travel beyond the realms of the imagination. Guests embark on an immersive dining experience that whisks them away to the most fabulous cities in the world at lightning speeds, or rocket through space on a journey to the stars, or even travel back in time to witness the greatest moments in history firsthand. They'll savor freshly prepared meals as the elegant ship ferries guests from one astounding destination to another, while they gaze out the window at stunning vistas and sights they've only dreamed of.

轮船独特的功能可带你游览超乎想象的国度。游客登上船开启沉浸式的用餐体验,用餐过程中迅速以光速将游客带到世界上最难以置信的城市中,或乘火箭进行太空旅程抵达星球,又或是时间穿梭至过去来直接见证历史的重要时刻。当优雅的轮船游客从一个惊奇的目的地到另一个目的地时他们可以尽情品味精心烹饪的美食,与此同时,当他们向窗户注视时会看到梦想中的惊艳景色和景象。

Extraordinary Voyages is the world's first immersive dining attraction: a patented next-generation entertainment experience that transports guests to amazing destinations on the adventure of a lifetime as they dine on delicious food and beverages.

奇异之旅是世界上首个沉浸式的用餐景点: 这是个有专利的新一代演艺体验, 当游客在享用美食饮料的同时, 能承载游客到惊艳的目的地体验不枉此生的冒险之旅。

This turn-key dining entertainment experience is suitable for installation as Tenant Improvement, at Theme Parks and at Restaurant, Dining & Entertainment Districts.

Extraordinary Voyages features state-of-the-art motion based simulation, audio-video technology and special effects. With flexible show programming and content options, updates to the destination packages encourage repeat visitation.

这个交钥匙工程的用餐演艺体验适合安装在承租人改建和改良的场所、在生题公园和在餐厅、用餐及演艺区域奇异之旅采用当今最先进的仿真模拟技术、音视频技术和特效。加上灵活的表演编程和内容选项、更新后目的地体验包又能吸引游客再次光临。

TECHNICAL DATA 技术参数

 FOOT PRINT
 15,000 SQFT

 面积
 1394m

 CENTURION VEHICLES
 2

 百夫长船
 2艘

 PASSENGERS PER VEHICLE
 80

 每艘船可载乘客
 80个人

 DEPARTURES
 45/60/90 MINS

 后程时间
 每隔45、60、90 分钟



INFO@PRODUCERS-GROUP.COM WWW.PRODUCERS-GROUP.COM WWW.PREMIER-RIDES.COM



Premier Rides, Inc.
Inspire, Create, Entertain.